
Referat från mötet 25 oktober: 

Danderyd i förändring – Ny mötesinriktning 

Är byggexploatering bara en fråga för politiker och exploatörer? 

Sammanfattningsvis kan det konstateras att det verkar råda stor okunnighet hos såväl politiker i 

opposition som allmänheten om vad som är på gång. Öppenhet och offentlig debatt efterfrågades. 

Beslut tagna i slutna rum befrämjar inte de demokratiska värdena. Mötet genomfördes i lugn och 

sansad anda och inbjuden moderator kunde konstatera att han inte behövde ingripa.  

Veckan efter mötet ringde sedan Moderaternas gruppledare upp Villaägareföreningens ordförande 

och föreslog en träff mellan honom, Miljö- och stadsbyggnadsnämndens ordförande samt 

Villaägareförenings ordförande och vice ordförande. Ett sådant möte genomfördes i konstruktiv anda 

den 14 november och på förslag av Moderaternas ordförande kommer han att kalla till ett nytt möte.  

Vi återkommer i ärendet. 

Danderyd den 20 november 2023 

Danderyds Villaägareförening, ordförande 


